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Pan Andrzej Lipińskr

Burmistrz Gminy Mieroszów

INTERPELACJA

Dotyczy montażu progów zwalniajqcych przy ul. Leśnej w Mieroszowie

Dzińając w imieniu mieszkańców zwTacam się z prośbą o zamontowanie progów

zwalniających na ul. Leśnej w Mieroszowie.

Przypominam, że progi zwalniające zostały zdemontowane przy remoncie drogi j.w.

Połozenie ulicy, nowa nawieruchnia umozliwiają nieodpowiedzialnym kierowcom na rozwijanie

zbyt dużej prędkości, skutkiem czego mieszkańcy nie czują się bezpieczni.

Zachowartie zmotory zowanych uĄtkowników dro gi stanowi zagrożenie dla zdrowia i Ę cia.

Montaz progów zwalniających wpłynie na bezpieczeństwo pieszych i zdyscyplinuje

nieprzepisowych kierowców.
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